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Kommunala pensionärsrådet 2024-02-22   

Plats och tid:        Sunnerö, Kungsgatan 9                                Paragrafer §§ 1-14 

                               Kl. 10.00-12.00 

                                

 

Beslutande           Eva-Lotta Pamp (M) (ordförande) 

                               Birgit Börjesson (S) 

                               Åke Aronsson, SKPF (vice ordförande) 

                               Maj-Gull Hultqvist, SKPF 

                               Agneta Johansson, SKPF 

                               Kjell Hansson, SPF Hjorten 

                               Elisabeth Shade Dahlström, SPF Hjorten 

                               Lennart Brodén, Bjärke SPF 

                               Birgitta Öberg, PRO Alingsås 

                               Birgitta Kornevi, PRO Alingsås  

                               Kaj Näsman, PRO Bjärke  

                               Leif G Svensson, RPG 

                                

                                

                               

                    

 

Övriga deltagare   Eva Emanuelsson, avdelningschef äldreboendeavdelningen 

                                Maria Svensson, förvaltningssekreterare 

                                Mats Johansson, PRO Bjärke (ersättare) 
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Kommunala pensionärsrådet 2024-02-22   

 

Utses att justera   Birgitta Öberg (PRO Alingsås) 

 

Justeringens plats  

och tid                  Vård- och omsorgsförvaltningen, Kungsgatan 9, den 28 februari 2024 

  

 
 

Sekreterare            Maria Svensson  

 

Ordförande             Eva-Lotta Pamp (M) 

 

Justerande             Birgitta Öberg (PRO Alingsås) 

 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits på Alingsås kommuns digitala anslagstavla.  

 

Förvaringsplats för protokollet Närarkiv VoO   
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§ 1 Val av justerare och tid för justering 

§ 2 Kommunala pensionärsrådets sammanträdestider för 2024 

§ 3 Organisatorisk flytt av kommunala pensionärsrådet från vård- och omsorgsnämnden till 

kommunstyrelsen 

§ 4 Hemtjänstindex 

§ 5 Välfärdsteknik 

§ 6 Boendesituationen 

§ 7 Personalförsörjning och kompetensutveckling 

§ 8 Arbetsvila 

§ 9 Träffpunkt Hemsjö 

§ 10 Seniordagen 

§ 11 Information från rådet för mänskliga rättigheter 

§ 12 Information från kommunstyrelsens representant  

§ 13 Övriga frågor 

§ 14 Nästa förmöte/möte  
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§ 1 Val av justerare och tid för justering 

Birgitta Öberg utses till justerare. Protokollet justeras den 28 februari 2024.  

 

 

§ 2 Kommunala pensionärsrådets sammanträdestider för 2024 

Kommunala pensionärsrådets kommande sammanträdestider för 2024 

bestäms till fredagen den 17 maj 2024 klockan 10.00-12.00, torsdagen den 

26 september 2024 klockan 10.00-12.00 och torsdagen den 21 november 

2024 klockan 09.00-11.00.  

 

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

§ 3 Organisatorisk flytt av kommunala pensionärsrådet från vård- och 

omsorgsnämnden till kommunstyrelsen 

Kommunala pensionärsrådet föreslår att kommunala pensionärsrådet 

sorterar direkt under kommunstyrelsen eftersom levnadsvillkor för äldre berör 

många olika förvaltningar.  

 

Ordförande Eva-Lotta Pamp (M) frågar om kommunala pensionärsrådet är 

eniga i frågan och finner att det är så.  

Ordförande Eva-Lotta Pamp (M) meddelar att vård- och omsorgsnämnden tar 

upp kommunala pensionärsrådets förfrågan, men att ärendet om eventuell 

organisatorisk flytt även behöver tas upp i kommunfullmäktige.  

 

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

 

§ 4 Hemtjänstindex 

Kommunala pensionärsrådet frågar hur Alingsås kommun tagit hand om de 

synpunkter som kommit fram i de olika rapporterna och efterfrågar tankar om 

förbättringspotential och inte bara en jämförelse med siffror. Kommunala 

pensionärsrådet undrar hur trenden ser ut och ställer frågan om kommunen 

har någon nytta av hemtjänstindex.  

Ordförande Eva-Lotta Pamp (M) föreslår att punkten lyfts på nästa 

sammanträde för vidare analys och information med tema hemtjänstindex.  

Kommunala pensionärsrådet ställer sig positiva till detta.  

Tema hemtjänstindex lyfts på nästa sammanträde den 17 maj 2024.  

 

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

 

§ 5   Välfärdsteknik 

Kommunala pensionärsrådet ställer frågan om det exempelvis finns wifi 

indraget i de nya boendena.   
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Eva-Lotta Pamp (M) informerar om att det kommer finnas wifi indraget till de 

nya boendena.  

Diskussion kring välfärdsteknik i GR och Alingsås kommun.  

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

§ 6 Boendesituationen 

Kommunala pensionärsrådet lyfter att det florerar rykten i samhället om de 

nya boendena och ställer frågor om hur boendeförsörjningen ser ut i närtid 

och på sikt eftersom Alingsås kommun växer och frågar även hur lång kö det 

är gällande boendeplatser.  

Avdelningschef Eva Emanuelsson informerar om att Brogården har 80 

boendeplatser och att Stadsskogen har 60 boendeplatser.  

Eva Emanuelsson informerar om kommande flytt till Brogården och 

Stadsskogen. Alingsås kommun äger inte Brogården och Stadsskogen utan 

hyr dessa lokaler.  

Det är inflytt till Brogården med början i september 2024. Berörd personal 

kommer flytta med till de nya boendena och brukarna kommer att flytta 

avdelningsvis. 

Planen för Stadsskogen är ännu inte helt klar.  

Kommunala pensionärsrådet lyfter att rådet gärna står till förfogande som 

resurs för att svara på frågor utifrån kommunala pensionärsrådets perspektiv.  

Kommunala pensionärsrådet ställer frågan om det är kö till trygghetsboenden 

i Alingsås kommun.  

Eva Emanuelsson informerar om att det finns en kö till trygghetsboenden. 

Förvaltningen ser över denna process.  

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

§ 7 Personalförsörjning och kompetensutveckling 

Kommunala pensionärsrådet lyfter att kommunala pensionärsrådet tidigare 

fått information om sommarbemanningen och undrar hur proaktiva 

förvaltningen är gällande sommarbemanningen? Är det samma 

kompetenskrav på sommarvikarier som på ordinarie personal?  

 

Eva Emanuelsson informerar om att rekryteringsprocessen inför sommaren 

2024 är i gång i samarbete med rekryteringsenheten. Förvaltningen 

annonserar på sociala medier och har även anlitat ett företag som är 

specialiserade på att nå ungdomar. Yrkesambassadörer från basverksamhet 

har utsetts för att informera om rekryteringsprocessen i olika forum.  
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Kompetenskravet är detsamma gällande sommarvikarier, men det finns 

möjlighet att anställa biträden som ej utför delegerade arbetsuppgifter.  

Det finns språkkrav enligt beslut i kommunfullmäktige.  

Alla elever som går vård- och omsorgsprogrammet på gymnasiet är 

garanterade arbete under sommaren 2024.  

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

   

§ 8 Arbetsvila 

Kommunala pensionärsrådet ställer frågan om hur personalsituationen 

påverkas gällande 11-timmars dygnsvila.  

Eva Emanuelsson informerar om att det handlar om att all personal ska få 

tillräckligt med vila och några större problem har inte identifierats.  

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

§ 9  Träffpunkt Hemsjö 

Kommunala pensionärsrådet lyfter frågan om en eventuell träffpunkt i 

Hemsjö.  

Eva Emanuelsson informerar om att det inte startat upp någon träffpunkt i 

Hemsjö. Förvaltningen välkomnar volontärer som vill starta upp en träffpunkt i 

Hemsjö och förvaltningen kan i så fall vara behjälplig gällande detta.  

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

§ 10 Seniordagen 

Eva Emanuelsson informerar om att förvaltningen kommer att skicka ut 

information om detta till berörda personer.  

Åke Aronsson informerar vidare om att förvaltningen sammankallat till ett 

möte med representanter från de olika pensionärsföreningar. Mötet är till för 

att planera den kommande seniordagen i Estrad den 15 maj 2024. 

Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

 

§ 11 Information från rådet för mänskliga rättigheter 

Åke Aronsson informerar om att stabschefen på kommunledningskontoret nu 

är kontaktperson för MR-rådet och att stabschefen i egenskap av detta 

kommer att vara med på MR-rådets möten. MR-rådet kommer ha olika teman 

på MR-rådets möten. En punkt på MR-rådets dagordning framöver kommer 

vara information från kommunstyrelsen.  

 

Åke Aronsson informerar vidare om att det kommer att delas ut ett pris 

gällande mänskliga rättigheter.  
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Efter diskussion har kommunala pensionärsrådet inget att tillägga.   

 

§ 12 Information från kommunstyrelsens representant 

Kommunstyrelsens representant har för förhinder och närvarar inte vid 

dagens sammanträde.  

 

    

§ 13 Övriga frågor 

 

 

 

§ 14 Nästa förmöte/möte  

Kommunala pensionärsrådet informerar om att Aktiva Seniorer håller i nästa 

förmöte. Kommunala pensionärsrådets sammanträde är fredagen den 17 maj 

2024 klockan 10.00-12.00. 

 

 

 

   

 

 


